



UN 30123

In the delegates' lounge before a meeting of the Tenth Session of the United Nations Economic and Social Council are, l to r: Dr. George Davidson, Deputy Minister of Welfare and Alternate Representative; Raymond Eudes, M.P., Representative; Hernan Santa Cruz, Permanent Representative of Chile to the U.N. and President of the Tenth Session of the Council; S.D. Pierce, Associate Deputy Minister of Trade and Commerce, Alternate Representative; and John Holmes, Acting Permanent Delegate to U.N. Lake Success, New York, February 8, 1950.

UN Photo/ONU Photo

Dans le salon des délégués avant une réunion de la dixième session du Conseil économique et social des Nations unies, de g. à dr. : M. George Davidson, sous-ministre du Bien-être social et représentant suppléant; M. Raymond Eudes, député, représentant; M. Hernan Santa Cruz, représentant permanent du Chili à l'ONU et président de la dixième session du Conseil; M. S.D. Pierce, sous-ministre délégué du Commerce, représentant suppléant; M. John Holmes, délégué permanent par intérim auprès des Nations unies. Lake Success, New York, le 8 février 1950.



UN 30269

Major-General Howard Kennedy, Director of the United Nations Relief and Works Agency for Palestine Refugees. Lake Success, New York, March 7, 1950.

UN Photo/ONU Photo

Le major-général Howard Kennedy, directeur de l'Office de secours et de travaux des Nations unies pour les réfugiés de Palestine. Lake Success, New York, le 7 mars 1950.